
 

 

Srečanje na Predmeji 
 

Člani Območnega združenja Veteranov vojne za Slovenijo Ajdovščina-Vipava smo se 6. 

novembra 2009 zbrali na vsakoletnem srečanju v šotoru Športno rekreacijskega 

društva Gora na Predmeji v Tihi dolini. Srečanje je že tradicionalno in vsako leto se zbere 

veliko število veteranov. Pogrešali smo le ekipo balinarjev, ki se je udeležila tekmovanja 

na goriškem, od koder so nam sporočili, da so osvojili prvo mesto. Na letošnjem srečanju 

se je predstavila tudi skupina veteranov pohodnikov, ki vsako leto odhaja iz naših krajev 

direktno na Triglav in ob tem prehodi okrog sto kilometrov. Za kulturni program so 

poskrbeli Dramska skupina Osnovne šole Otlica, Ženski pevski zbor podeželskih žena 

Predmeja in Ansambel Bratov Benčina. Srečanja se je udeležilo kar nekaj predstavnikov 

drugih veteranskih organizacij, predstavniki Slovenske vojske, predstavniki lokalnih 

oblasti in predstavniki Zveze slovenskih častnikov. Predsednik Območnega združenja 

Ivan Marc je po pozdravnem nagovoru poudaril še pomembnost druženja in obujanja 

spominov na leto 1991. Slavnostni govornik na srečanju je bil podpredsednik državnega 

zbora republike Slovenije doktor Vasja Klavora. Najprej je poudaril, kako pomembna je 

prav ta Trnovska planota, kjer se nahajamo, za vsa obdobja slovenske zgodovine. Obudil 

je tudi lastne spomine na leto 1991. Takrat je deloval v bolnišnici, kjer so se pripravljali 

na možnost sprejema večjega števila ranjencev. Predvsem je poudaril, kako se takrat ni 

nihče pritoževal in vsak je opravljal delo po največjih močeh. Med ljudmi je delovala 

neverjetna složnost, ki jo sedaj tako pogreša. Ob koncu srečanja so bila podeljena še 

priznanja in plakete zaslužnim veteranom. 
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